



ESPRIT

Home Collection 2016

Fall

- 2nd floor -



FUSION LIVING

6 FRIENDS, 4 APARTMENTS, 1 VIBE

Im Frühling haben wir Marie und Desiree mit ihrem Hund Lola kennengelernt – im Sommer hat uns Uno eingeladen, einen Blick in ihr Apartment zu werfen. Nun schauen wir im Herbst auf der 2. Etage bei Nadja und Sascha vorbei. Sie werden uns verraten, wie es ist, als Globetrotter zwischen ganz unterschiedlichen Welten unterwegs zu sein. Zwischen Ethno und Art, Kunsthandwerk und Pop. Schließlich sagen wir im Winter noch Anna auf der 1. Etage „Hallo“. Sie erwartet uns auf eine Tasse Tee in ihrem Winter Wonderland, ihrem „Home of folk rock“.

In spring, we got to meet Marie, Denise and their dog Lola. In summer, Uno invited us to take a look around her apartment. And now, in fall, we drop by Nadja and Sascha on the second floor. They will share how it feels to be living the globetrotter lifestyle and be at home between different worlds. Ethno and art, artisan craft and pop culture. And finally, when winter comes, we say "Hi" to Anna, waiting for us with a cup of tea on her first floor "Home of folk rock".

FALL

2ND FLOOR NADJA & SASCHA



Das Leben ist eine Reise. Darum sehen Nadja und Sascha ihr Apartment in erster Linie als Basislager. Hier können sie zwischendurch ankommen, Freunde treffen und aus Souvenirs, Fundstücken, Erinnerungen, die sie überall gesammelt haben, etwas Neues mischen. Ihre Definition von Glück. Ihre Antwort auf das Grau des Alltags: Pop-Art-Colors, bunte Ethno-Muster, Good Vibrations. Kunsthhandwerk, Kitsch, Lieblingsstücke. Aufwendig gearbeitete Kissen, handgewebte Teppiche, flirrendes Pink, leuchtendes Alles – fröhlich vereint.

Life is a journey. Which is why Nadja and Sascha pretty much see their shared home as a base camp. Here they can relax between trips, meet friends and create something new from souvenirs, unique finds and memorabilia they collected all around the world. It is their definition of happiness. Their answer to everyday gray: pop art colors, cheerful ethno prints, good vibrations. Craft, kitsch, all-time favorites. Elaborately crafted cushions, hand woven carpets, sparkling pink, bright everything – all blissfully coming together.



Wallpaper Artisan Fall
0,53 x 10,05 m from € 18,95/roll

Lasst sie uns einfach Wandschmuck nennen!
Wie auf eine Perlenkette aufgezogen regnen auf
der Vliestapete Artisan Fall bunte Punkte herab.

Schnurgerade, haargenau auf die fein-
strukturierten Unis abgestimmt.

Let's call it wall décor! Just like a string of
pearls, the vlies wallpaper Artisan Fall rains
down colorful polka dots, perfectly matched
to the finely structured plain colors.





Carpet Massoni 160 x 230 cm € 929,00
Cushion cover Tara 45 x 45 cm € 24,99
Cushion cover Artisan 45 x 45 cm € 19,99

Wenn es draußen kühler wird, spielen wir drinnen mit Farbe. Mit leuchtendem Berry, Lime, Orange und natürlich Pink. Als Blüten, als Ethno-Pop, auf Kissen und Teppich. Ein lebendiger Kontrast zu ruhigen Sand- und Beigetönen, die sich dezent im Hintergrund halten.

When it gets colder outside we begin to play with colors inside. With bright berry, lime, orange and of course pink. Seen as blossoms, as ethno-pop, on cushions and carpets. A vivid contrast to the calm beige and sand tones that are happy to linger discreetly in the background.



Cushion cover Colora 38 x 58 cm € 24,99

Plaid Milo 140 x 200 cm € 59,99

Wenn jeder Traum eine Reise ist – warum sollte man sie dann vorzeitig abbrechen? Unser Vorschlag: Liegen bleiben und inmitten des überbunten Herbstdesigns der Bettwäsche Suze den neuen Tag auf später verschieben.

If every dream is in fact a journey, then what's the point in interrupting it ahead of time. Our suggestion: Stay in bed! Cuddled up under the super colorful fall designs of the Suze bed linen it is easy to postpone the start of the new day to just a little bit later.





Bath mat Softy & Line Stripe

55 x 65 cm € 49,00

Alles für den perfekten Start: Der gewebte Vorhang Impary, der genau die richtige Dosis Morgenlicht zwischen seine Allover-Punkte hindurchstrahlen lässt. Dazu der kuschelige Badteppich Softy und nicht zu vergessen: die aktuelle Tageszeitung natürlich.

All you need for a perfect start. Just the right dose of morning light slips through between the allover polka dots of the woven curtain Impary. Also in the mix: the bath mat Softy and – it goes without saying – the daily paper of course.



Carpet Ethnic Chic 130 x 190 cm € 769,00

Plaid Milo 140 x 200 cm € 59,99

Die schönsten Abende sind die, an denen jeder eine andere Geschichte zu erzählen hat. So wie der Ethno-Tischläufer Pixel im Ikat-Look, der poppig bunte Tischläufer Colora und die Kissenhüllen Pixel, Artisan sowie Impary.

The most enjoyable evenings are certainly the ones where everybody brings a different story to the table. Just like the Pixel table runner with its ikat pattern, the boldly colored table runner Colora and the cushion covers Artisan and Impary.



FALL

PRODUCT SELECTION

All prices in this brochure are German recommended retail prices and may vary from country to country.

Please find your press material and all mood and product images
on the attached DVD or
download at www.esprit.com/press/



Bed linen Suze
Cotton/sateen
e.g. 135/200 cm + 80/80 cm
69,95 Euro



Cushion Tara/Artisan
Printed cotton
45 x 45 cm
24,99 Euro/19,99 Euro



Cushion Colora
Printed cotton canvas
38 x 58 cm
24,99 Euro



Plaid Milo
2 colors available
Cotton mix
140 x 200 cm
59,99 Euro



Bed linen Suze
Cotton/sateen
e.g. 135 x 200 cm
69,95 Euro



Bed linen Zoël
2 colors available
Cotton/flannel
135/200 cm + 80/80 cm
49,95 Euro



Bed linen Laure
2 colors available
Cotton/flannel
135/200 cm + 80/80 cm
49,95 Euro



Bed linen Daina
Cotton/sateen
135/200 cm + 80/80 cm
69,95 Euro



Cushion Impary
4 colors available and
Table runners & curtains
38 x 38 cm
19,99 Euro



Cushion Pixel
Graphic woven
38 x 38 cm
17,99 Euro



Cushion Evo
Polyester/cotton
38 x 38 cm
19,99 Euro



Cushion Tara
Printed cotton
45 x 45 cm
24,99 Euro



Carpet Ethnic Chic
2 colors available
Handwoven pure wool
e.g. 130 x 190 cm
769,00 Euro



Carpet Tara
2 colors available
Hand-tufted acrylic
e.g. 140 x 200 cm
479,00 Euro



Carpet Artisan Pop
2 colors available
Hand-tufted New Zealand wool
e.g. 140 x 200 cm
849,00 Euro



Carpet Massoni
2 colors available
Handwoven pure wool
e.g. 130 x 190 cm
619,00 Euro



Cushion Artisan
Printed cotton
45 x 45 cm
19,99 Euro



Curtain Dotty
Burnout on Voile
140 x 250 cm
49,99 Euro



Curtain Impary
Woven
140 x 250 cm
59,99 Euro



Bed linen Yelka
2 colors available
Cotton/sateen
135/200 cm + 80/80 cm
59,95 Euro



Carpet Purl
5 colors available
Handwoven pure wool
e.g. 130 x 190 cm
509,00 Euro



Carpet Fluffy
4 colors available
Handwoven in India
Polyester/cotton
e.g. 130 x 190 cm
49,00 Euro



Bath mat Line Stripe
2 colors available
Polyester microfiber
e.g. 55 x 65 cm
49,00 Euro



Wallpaper Artisan Fall
Paper
0,53 x 10,05 m
18,95 Euro (solid)
18,95 Euro (stripe)
21,45 Euro (pattern)

ESPRIT

esprit-home.com

Please find all press material
on the attached DVD or
download at www.esprit.com/press/



PRESS TEXT & IMAGES

Esprit home media office

Blume PR GmbH & Co. KG, Leverkusenstraße 54, 22761 Hamburg
t +49 40 870893-30 f +49 40 863669 e esprithome@blume-pr.de